
 

Skolebestyrelsesmøde: Tirsdag d. 4. juni kl. 17-20 på Café Fleuri i Nørregade 

Mødeleder: Lone Østergaard Referent: Sine Erlandsen 

Deltagere: Lotte Borg, Stinna Midtgaard Kjær, Lise Rejnhold Sørensen, Lars Neckelmann, Lone Østergaard, Sine Erlandsen, Lærke M Jensen og Pernille 

Wessel  

Afbud: Peter Nielsen 

Dagsorden 

Tid Dagsordens punkt Fremstilling Referat 

17.00-17.10 Skolens nye bestyrelse 

• Hvem sidder i bestyrelsen? Vi mangler fortsat 

kandidater 

PW Der er lykkedes at få valgt en bestyrelse. 

PW mødes med Lise inden sommerferien, så de 

sammen kan planlægge det første 

skolebestyrelsesmøde. Den nye bestyrelse 

konstituerer sig på første møde efter ferien. 

17.10-17.25 Talepapir til kommende forældremøder 

• Fravær – det er betydningsfuldt at alle børn er i 

skole hver dag 

• Nye læringsmiljøer – der er bygget om 

• Digital Dannelse – nyt princip (hvad er skolens, 

hvad er forældrenes ansvar) 

Lone/Lise Det aftales, at mødedatoerne for forældremøder 

sendes til skb inden sommerferien. 

Følgende punkter forslås til talepapiret: 

• Bilfri zone  

• Særligt i de ældste klasser vil det være 

en fordel at opfordre forældrene til at 

bakke op om forældremøder og fælles 

arrangementer. 

• Vigtigheden i at få valgt 

kontaktforældre og hvilke aktiviteter de 

kan igangsætte. 

• Lotte og Lars laver et fælles talepapir. 

 



 

17.25-17.40 Nyt fra skolen 

• Åbent Hus – aflyst grundet byggeri 

• Valgfag – fordeling af elever mm 

PW/SE PW orienterer om Velfærdens Fundament. 

Foreløbig holder tidsplanen, men 

udfordringerne er mange og er tidskrævende at 

løse. 

 

Vedr. valgfagsproces 

Det er vigtigt, at der kommer tekst med, når 

valgfagene bliver offentliggjort. Det vil skabe 

transparens og gøre det lettere at forstå, hvorfor 

man har fået det hold, man har. 

Valgfagsfolderne ensrettes for 

overskuelighedens skyld.  

Det noteres, at skulle vi igen komme i den 

situation, at vi har ekstra mange elever, vil vi  

 

17.40-17.50 Bestyrelsens beretning 

• Opsamling 

Lise/Lars Lise og Lars laver en podcast og rundsender til 

bestyrelsen. Den lægges på facebook og på aula 

d. 14. juni. 

17.50-18.00 Eventuelt  Hvis en repræsentant fra skolebestyrelsen vil 

deltage i ansættelsessamtale d. 20. juni k. 12.00, 

bedes de give PW/SE besked. 

 


